
                                                                                                             
Socialliberal politik med hjärtat åt höger 

 

Fråga till Vice Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundskolan och grundsärskolan #8 

 
Revisorerna påpekade i september 2019 att nämnden skulle tillförsäkra elever det stöd de 
behöver oaktat budget i balans.  
I November svarade nämnden att man arbetar med detta.  
I dagarna, 3:e mars publicerar skolinspektionen en rapport där de gör följande bedömning: 
”Huvudmannen har i låg utsträckning vidtagit relevanta kompensatoriska åtgärder, som syftar 
till att eleverna med sämre förutsättningar ska nå mål så långt som möjligt” 
 
Känslan jag får är att de styrande inte lyssnar och tar till sig de signaler man får kring de 
följder besparingarna man beslutat om resulterar i.  
 
Hur är din uppfattning, delar du min känsla eller anser du att de styrande i nämnden har 
kontroll på situationen? 
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